
Rondvraag van de heer J.P Hollebeek van de Partij voor de Dieren over krantenartikel “Provincie tikt 
Haarlem op de vingers vanwege achterstallig onderhoud”. 

In het Haarlems Dagblad van afgelopen dinsdag (28 mei 2024) stond dat de provincie Noord Holland 
in een brief aan de gemeente Haarlem over de financiële plannen voor 2024 heeft aangegeven dat 
Haarlem meer aandacht moet besteden aan het onderhoud van wegen en het gemeentelijke groen.  

„Op de onderdelen wegen en groen wordt de voorgestane beeldkwaliteit niet gehaald”, aldus de 
gedeputeerden. Dit betekent volgens de krant dat zowel de straten als de groenperken er niet zo 
netjes bij liggen als gewenst. 

De Partij voor de Dieren begrijpt dat de wegen, straten, fietspaden en trottoirs veilig moeten zijn 
voor onze inwoners, maar de aandacht van de Provincie voor de “beeldkwaliteit” van het openbaar 
groen in een gemeente roept toch wel wat vragen op. Vooral vanwege de toenemende aandacht van 
veel gemeenten voor de rol van openbaar groen in het versterken van natuur en biodiversiteit, zoals 
bijvoorbeeld https://haarlem.nl/haarlem-gaat-op-groen. Zwartgeharkte perken en kaalgemaaide 
gazons dragen daar immers niet aan bij. 

Vraag 1: Klopt het dat de provincie de gemeente Haarlem aangesproken heeft op de beeldkwaliteit 
van het gemeentelijk groen? 

Vraag 2: Kan GS garanderen dat de Provincie gemeentelijke ambities op het gebied van natuur en 
biodiversiteit niet beperkt door beeldkwaliteitscriteria? Vraag 2a: Zo nee: Kan GS garanderen dat de 
Provincie gemeentelijke ambities op het gebied van natuur en biodiversiteit niet beperkt door 
subjectieve criteria als “netjes”? 
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